
Cockerspanielit ry:n sääntömääräinen varsinainen kokous (syyskokous)
28.11.2024 klo 18.10 - 21.00

etäyhteys / Musti ja Mirri Leiri Lappeenranta, Teollisuuskatu 6, 53600 Lappeenranta

PÖYTÄKIRJA

1) Kokouksen avaus
Yhdistyksen puheenjohtaja Markku Korpi avasi kokouksen klo 18.10 ja toivotti
tervetulleeksi.
Paikalla Lappeenrannassa oli 2 henkilöä ja etäyhteyden päässä 182 henkilöä.

2) Kokouksen puheenjohtajan ja sihteerin valinta
Esitettiin puheenjohtajaksi Jan Egeland-Jenseniä sekä Sandra Mäkeä ja sihteeriksi
Anu Ikosta. Sandra Mäki ei asettunut ehdolle kokouksen puheenjohtajaksi.
Kannatettiin ja valittiin yksimielisesti Jan Egeland-Jensen puheenjohtajaksi ja Anu
Ikonen sihteeriksi.

3) Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on julkaistu yhdistyksen kotisivuilla sääntöjen mukaisesti 9.11.2024 eli
yli 7 päivää ennen kokouksen ajankohtaa.
Todettiin kokous laillisesti kokoonkutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

4) Pöytäkirjantarkastajien (2 kpl) ja ääntenlaskijoiden (2 kpl) valinta
Ehdotettiin Mari Hottia ja Pirjo Peltosta kumpaankin tehtävään.
Kannatettiin ja valittiin yksimielisesti Mari Hotti ja Pirjo Peltonen
pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi.

5) Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Ehdotettiin, että siirretään työjärjestyksen kohta 14. seuraavaksi käsiteltäväksi
kohdaksi.
Päätettiin yksimielisesti siirtää alkuperäisen työjärjestyksen kohta 14. seuraavaksi
käsiteltäväksi kohdaksi eli kohdaksi 6. ja tämän jälkeen työjärjestyksen mukaisesti
edeten.

6) Käsitellään hallituksen ja jäsenten kokouksen päätettäviksi esittämät asiat



Todettiin, että äänestetään kohdista a. ja b. yhdessä ja samassa äänestyksessä,
koska ne ovat toisensa poissulkevia.

a) Jalostustoimikunnan esitys PEVISAsta, joka hyväksytty rotukohtaisessa
neuvottelussa 19.10.2024:

PEVISA 1.1.2026 - 31.12.2030
Pentujen vanhemmista tulee olla lonkkakuvauslausunto ja voimassa
oleva silmätarkastuslausunto.

Rekisteröinnin raja-arvo on lonkkaniveldysplasian aste C.

Silmätarkastuslausunto ei saa olla astutushetkellä 24 kk vanhempi.

Jälkeläismäärärajoitus 90. Viimeinen sallittu pentue voidaan kuitenkin
rekisteröidä kokonaisuudessaan.

Ulkomaisia koiria koskeva poikkeus: Ei vaadita tutkimustuloksia.
(narttu 1, uros 2 pentuetta) (Päivitetty 1.1.2010).

Jalostustoimikunnan puheenjohtaja Katariina Leivo esitteli jalostustoimikunnan
esityksen, joka oli hyväksytty rotukohtaisessa neuvottelussa.

b) Kolmen yhdistyksen jäsenen PEVISA muutosehdotus:

Pentujen vanhemmista tulee olla ennen astutusta
lonkkakuvauslausunto, laajat selkätutkimukset tehtynä sekä voimassa
oleva silmätarkastuslausunto.

Rekisteröinnin raja-arvo on lonkkaniveldysplasian aste C.
Lonkkakuvaustuloksen C saanut koira voidaan yhdistää vain tuloksen
A tai B saaneen koiran kanssa.

Silmätarkastuslausunto ei saa olla astutushetkellä 24 kk vanhempi.

Jalostuskoirille tulee olla tehtynä laajat selkätutkimukset (LTV, SP,
VA ja IDD). Selän tutkimustulokset eivät vaikuta rekisteröintiin.

Jalostuskoiran jälkeläismäärärajoitus 70 jälkeläistä.

Ulkomaisia koiria koskeva poikkeus: Ei vaadita tutkimustuloksia.
(narttu 1, uros 2 pentuetta) (Päivitetty 1.1.2010)

Nina Mahlanen esitteli hänen, Susanna Sinisaari-Kaislon ja Heli Härkälän
esityksen.



Todettiin, että jos selkäkuvat eivät ole PEVISAssa, ne eivät ole
verovähennyskelpoisia. Keskusteltiin jälkeläisrajoituksesta ja sen määräytymisestä.
Kerrottiin, että Kennelliitto voi palauttaa PEVISAn, mikäli katsoo aiheelliseksi.

Havaittiin kolme äänestämätöntä (3 tyhjänä palautettua ääntä), joista kahdelle ei
mennyt linkkiä äänestyskoppipalvelun kautta. Päätettiin, että nämä kaksi lähettävät
ääntenlaskija Hotille whatsappilla äänensä.

Äänestystulos:
178/179 annettua ääntä, joista vaihtoehto a. sai 106 ääntä ja vaihtoehto b. sai 72
ääntä, 1 tyhjänä palautettu ääni.

Tämän perusteella vuosikokouksen päätöksellä vahvistettiin seuraava:
PEVISA 1.1.2026 - 31.12.2030
Pentujen vanhemmista tulee olla lonkkakuvauslausunto ja
voimassa oleva silmätarkastuslausunto.

Rekisteröinnin raja-arvo on lonkkaniveldysplasian aste C.

Silmätarkastuslausunto ei saa olla astutushetkellä 24 kk
vanhempi.

Jälkeläismäärärajoitus 90. Viimeinen sallittu pentue voidaan
kuitenkin rekisteröidä kokonaisuudessaan.

Ulkomaisia koiria koskeva poikkeus: Ei vaadita tutkimustuloksia.
(narttu 1, uros 2 pentuetta) (Päivitetty 1.1.2010).

c) SPME-sääntöuudistuksen hyväksyminen

Valmistelu: Spanieleiden rodunomaisten kokeiden kollegion SPME-jaosto ja
vapaaehtoiset SPME-tuomarit
Hallitukselle esitetään annettavaksi valtuudet tehdä esitykseen mahdollisia
Kennelliiton vaatimia muutoksia, jotka eivät kuitenkaan oleellisesti muuta
esityksen sisältöä.

Hertta Pirkkalainen metsästystoimikunnasta sekä spanielien rodunomaisten
kokeiden SPME-jaostosta kertoi mikä muuttui. Tämän lisäksi Anne Knuutinen
kertoi muutoksista.

Esitettiin, että hyväksytään sääntöuudistus.

Päätettiin yksimielisesti hyväksyä esitetty sääntöuudistus ja antaa
Cockerspanielit ry:n hallitukselle valtuudet tehdä esitykseen mahdollisia
Kennelliiton vaatimia muutoksia, jotka eivät kuitenkaan oleellisesti muuta
esityksen sisältöä.



7) Seuraavan vuoden jäsenmaksut ja kirjaamismaksut
Hallitus esittää:

- Kirjaamismaksu uusille jäsenille 5 € (koskee myös niitä, jotka liittyvät
uudelleen, kun erotettu esim. maksamattoman laskun vuoksi),

- varsinainen jäsen 35 € (äänioikeus),
- perhejäsen 5 €: tulee asua samassa taloudessa samaan perheeseen

kuuluvan varsinaisen jäsenen kanssa * äänioikeus, mikäli 15 v. täyttänyt,
- alle 15-vuotias nuorisojäsen 15 € (ei äänioikeutta),
- kasvattajan ilmoittama pentuejäsenyys 10 €/pentu (5€ jäsenmaksu + 5€

kirjaamismaksu)
- jäsenmaksu on voimassa 12 kk liittymisestä eteenpäin
- paperisen laskun laskutuslisä on 2 €

Kannatettiin ja päätettiin yksimielisesti hallituksen esityksen mukaisesti seuraavan
vuoden jäsenmaksut.

8) Toimintasuunnitelma ja samassa yhteydessä jäsenten valinta hallituksen
esittämiin toimikuntiin vuodelle 2025

Käytiin läpi toimintasuunnitelma.

Keskusteltiin jalostustoimikunnan toimintaohjeesta, joka on hyväksytty hallituksen
kokouksessa. Esitettiin, että
a. hyväksytään jalostustoimikunnan toimintasuunnitelma sellaisenaan sisältäen

jäsenyyskriteerit toimikunnan jäsenten osalta, jonka hallitus on hyväksynyt
b. poistetaan jalostustoimikunnan toimintasuunnitelmasta toimikunnan jäsenyyden

osalta esitetyt kriteerit lukuunottamatta yhdistyksen jäsenyyttä, joten
päädyttiin äänestämään esityksistä.

Kahdelle ei mennyt linkkiä äänestyskoppipalvelun kautta, he antoivat äänensä
whatsappilla ja tekstiviestillä.

Äänetystulos:
155/182 annettua ääntä, joista vaihtoehto a. sai 120 ääntä ja vaihtoehto b. sai 30
ääntä, 5 tyhjänä palautettua ääntä.
Hyväksyttiin jalostustoimikunnan toimintasuunnitelma sellaisenaan äänestyksen
perusteella.

Näyttelytoimikuntaan esitettiin lisättäväksi Sandra Mäki, Annastiina Kovanen ja Elina
Iivonen. Kannatettiin ja hyväksyttiin yksimielisesti.

Muutoin hyväksyttiin toimintasuunnitelma esityksen mukaisesti.

9) Talousarvio vuodelle 2025
Käytiin läpi talousarvioesitys. Keskusteltiin kustannuksista ja kilpailuttamisesta sekä



mahdollisuuksista kerryttää varoja match show:lla.
Kannatettiin esitystä ja hyväksyttiin esityksen mukaisesti yksimielisesti.

10) Hallituksen puheenjohtajan valinta vuodelle 2025
Esitettiin Markku Korpea.
Kannatettiin ja valittiin yksimielisesti Markku Korpi puheenjohtajaksi.

11) Hallituksen varsinaisten jäsenten valinta
Kolme kappaletta kolmen vuoden paikkoja auki.
Esitettiin Mari Hottia, Mariann Korpea ja Katariina Leivoa.
Kannatettiin ja valittiin yksimielisesti Mari Hotti, Mariann Korpi ja Katariina Leivo.

12) Toiminnantarkastajien ja varamiesten valinta vuodelle 2025
Esitettiin Timo Mollberg varsinaiseksi ja Kaisu Kärnä varalle, suostumus annettu.
Kannatettiin ja valittiin yksimielisesti Mollberg toiminnantarkastajaksi ja Kärnä
varatoiminnantarkastajaksi.

13) Yhdistyksen edustaja Kennelliiton valtuustoon sekä hänelle varaedustaja
Todettiin, että rotujärjestön valtuustoedustaja kaudelle 2023-2025 on valittu
syyskokouksessa 2022: Anett Finnig ja varajäsen Markku Korpi.

14) Yhdistyksen edustajat muihin hallintoelimiin ja kokouksiin
Hallitus esittää, että hallitus päättää edustajat toimikuntia kuultuaan muihin
hallintoelimiin ja kokouksiin.
Kannatettiin ja päätettiin esityksen mukaisesti yksimielisesti.

15) Muut kokouksen hyväksymät asiat huomioon ottaen yhdistyslain
määräykset

Puheenjohtaja totesi, että muita asioita ei ole.

16) Kokouksen päättäminen
Kokouksen puheenjohtaja päätti kokouksen klo 21.00
Puheenjohtaja kiitti osallistujia kokouksesta.
____________________________ _______________________________
Jan Egeland-Jensen Anu Ikonen
Kokouksen puheenjohtaja Kokouksen sihteeri

____________________________ _______________________________
Mari Hotti Pirjo Peltonen
Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja


